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Vragen van de leden Jan Vos en Albert de Vries (beiden PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over de splitsing van Delta en de positie van 
de kerncentrale Borssele (ingezonden 17 november 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de berichtgeving over overleg op uw ministerie 
over de splitsing van Delta en de positionering van de kerncentrale in 
Borssele?1 

Vraag 2
Herinnert u zich het debat over het wetsvoorstel Elektriciteits- en gaswet 
(Kamerstukken 34 199) op 30 september en 6 oktober, waarin de woordvoer-
ders van verschillende fracties in verschillende bewoordingen hebben 
gevraagd om een zorgvuldige invoering van de splitsing, met daarbij 
bijzondere aandacht voor de positie van de kerncentrale? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u in dit kader de overgangstermijn van een jaar die ACM aan 
Delta gecommuniceerd heeft? 

Vraag 4
Is het waar dat al aan het einde van dit jaar alle opties verkend zullen zijn, 
zoals in het krantenbericht staat? 

Vraag 5
Wanneer zal er duidelijkheid zijn over de positie van de kerncentrale? Hoe 
wordt daarbij de motie van Gent uit 2009 betrokken, die zegt dat de kerncen-
trale in overheidshanden moet blijven?2 

Vraag 6
Is een nationalisatie van de kerncentrale een optie om de publieke belangen 
bij de kerncentrale veilig te stellen? Kunnen Centrale Organisatie Voor 
radioactief Afval (COVRA) en EBN hierbij een rol spelen? 

1 PZC, «EZ zoekt naar oplossing kerncentrale»
2 Kamerstuk, 28 982, nr. 78
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Vraag 7
Heeft het kabinet overwogen (een deel van) de opbrengst van ABNAMRO te 
besteden aan een nationalisatie van de kerncentrale?
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